
 

 
 
 
Referat fra styremøte på Sørlandets Travpark 12. september 2017 
 
Til stede: Rune Upsahl, Elin Gumpen, Therese Nyhaven, Anette Hovstad og John Arne Degnes. 
 
Forfall: Trygve Holtebekk, Rudolf Roland og Kai Sundberg. 
 
Sak 32/17 Informasjon fra styreleder i Sørlandets Travpark AS 
Vemund Hansen fra Sørlandets Travpark AS informerte og svarte på spørsmål. Regnskapet viser ca. 
800 000 kr i overskudd per juni, og juli var også en god måned, uten at tallene er klare ennå. 
 
Vinstua er ferdig oppusset. Det er planer om å gjøre noe med inngangspartiet nede for å få det mer 
innbydende. Det er også ønske om disketavle, og det er behov for en større renovering av stallene. 
Gjerdet ut mot banen er også slitent og bør gjøres noe med. 
 
Sak 33/17 Høstkonferanse 
Det er budsjettert kr 50 000 til høstkonferansen. Det er leid to åtteseters biler for å få rimelig 
transport. Klubbene er varslet om egenandel, men det ser ut til at vi kan komme innenfor 
budsjettet selv uten egenandel. 
 
Sak 34/17 Planer for kurs 
Det blir hovhelsekurs i november. De som har bidratt med dugnad i ungdomsgruppa får 500 kr i 
rabatt. Annonse settes inn i programmet. 
 
Sak 35/17 Støtte til montécup 
Montérytter Martine Finsand har kommet med spørsmål om forbundet kan gi reisestøtte til 
montécup. Sørlandets Travpark AS gir støtte til offisielle mesterskap, og forbundet støtter den 
linjen. 
 
Sak 36/17 Bingomidler 
Det ble diskusjon om temaet på et medlemsmøte i Arendal og omegn Travselskap. Styret har 
innhentet forskjellige versjoner av hva som skjedde, og det ble skrevet et brev til de involverte. 
Rune og John Arne tar et møte med Arendal og omegn. 
 
 
 
John Arne Degnes 
Forbundssekretær/referent 


